
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Continued from  

Conquering Space 19, Conversion   
 

For you, My Good Father. 

Today is April 18, 2023. Good Father, it’s your 100
th

 birthday, Grandma told us that when you were born in the 

afternoon of April 18, grandpa was in the kitchen with a glass of red wine. When you entered this world and he 

heard your voice, he stood, cheered, drank of the wine and out of sheer joy said: ’At last a son, an only-begotten son 

after three daughters! Grandma said she had never ever seen grandpa that happy. 

April 18, 1925. My grandpa and father, Lajos and Tibor. September 3, 1956: You, my Good Father and I.            

Father an son, Tibor and I, Szabolcs (Josef). 

  

 

 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dad, I’m talking to you now and will remind us of some of the days we spent together after you had left Hungary in 1956. 

But initially I remembered the day when you introduced my mother to my paternal grandfather, and you mentioned her 

name. Grandpa took a look at her and said ’Are you János’s daughter?’ We were good friends, met in the tavern every 

Sunday, talked about everything such as history, science, politics, liberalism, etcetera (mother told me this). 

After you left Hungary in the winter of 1956, you left a void behind. I came home from school and always asked ’Where is 

dad, when does he return home’? You never did. I had a nervous breakdown because I was always crying. When you finally 

got in touch and told us you had come to the Kingdom, it was a disappointment for grandpa. He repeatedly mentioned that 

you should have remained at home, you will never be free, you will be treated as a foreigner and you will never take root in 

the Kingdom of Sweden. You know he never accepted you had left us. He passed away in the summer of 1962. His only 

thought was: ”What will happen to us in the future without a father? How can we manage?” I loved grandpa and after his 

death I felt lonely. An additional grief was the fact that I never met my maternal grandfather. But I met him in a dream. 

Smiling, he approached me and said: ’Just go ahead, I am with you.’ You know that my maternal grandmother, via 

mother, sent all documents concerning the origins of the family. I have already used the material. Our maternal 

grandfather is also with us.  
 

You told us about how you had ended up in Sweden from the refugee camp in Linz, Austria. One afternoon, you and your 

friend were sitting at a table in a large room talking about possible final destinations. Representatives from countries such as, 

among other countries, the US, Canada, Australia and South Africa were expected. You did not want to leave Europe 

because of us, neither did your friend. He was married with no children, he could speak French and had previously worked 

as an engineer on a French ship. You were thinking about Austria and West Germany. It was not long before a man in his 

forties turned up from the crowd. He was tall, around 185 centimetres. He asked if he could join you, his Hungarian was 

pretty good. You said yes. He introduced himself and said he was the European director of the CIA. He said there was a 

problem to consider. He borrowed yours and you friend’s passports and said he would soon return. You said to your friend 

that it did not interest you, but you also said you could take a closer look. Eventually, after the check-up, the CIA boss 

returned, handed over your passport to you and said: ”Tibor, you will remain here…” but he told your friend he was OK. 

You all stayed at the table for a while, then he went away and said he would soon return. The following day there was a 

rumour saying the Swedes had arrived, their white coaches were parked outside the entrance. You mentioned there was 

chaos since the Swedish delegation was not on the list of nations who wished to take care of the Hungarians. Each country 

had different demands, for example medical status, but nobody knew anything about Swedish attitudes. The head of the 

delegation started to talk about the Kingdom of Sweden: ”Sweden is a monarchy, our King’s name is Gustaf Adolf VI. We 

emphasize freedom, democracy, humanity, freedom of expression,” etcetera. He was a skilled orator, he turned to the 

Hungarians and said: “We will take good care of you who choose the Kingdom of Sweden for your future, you will not need 

a medical examination if you come to us. We have white coaches waiting for you.” 

 

Yes, Father, you mentioned that after this presentation of the Kingdom of Sweden, despite the fact that you did not 

know much about the country, you chose Sweden. Since you were singles, you almost immediately went ny the first 

coaches to Sweden. There you met Maria, she was also single, not married. Later, her sister’s family arrived with other 

family groups. You told me you initially came to Lidköping, then to Linköping. 

 

In the spring of 1958 you bought a villa via your employer. You moved in with Maria.. She, too, had a job.  
 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

In the autumn of 1958, you and Maria were summoned by an authority, the Child Custody Board. The staff wanted 

you to find housing for the coming child. Maria was pregnant. It took some time for you to understand what it was 

all about, you did not master the language. You said that Maria was staying with you, obviously the child would do 

the same. But still you had to sign a blank document on September 18, 1958 in Linköping. You then returned home, 

and simultaneously an official completed the document. It was an acknowledgement of paternity and a settlement of 

maintenance regarding a child who did not even exist yet. Neither you nor Maria received a copy. Nothing more 

happened in Linköping.  

You told me that Maria felt unwell in the afternoon of Christmas Eve. You helped her to hospital where the hospital 

staff took care of her. You waited for hours, but nothing happened, so you returned home after having given the staff 

the phone number to neighbour Harry. When you came home Harry and his wife were waiting and you spent 

Christmas Eve with them. They had a daughter and a son. 

 

It was very cold and there was a lot of snow. Between eleven and twelve the hospital nurse called. She said there 

were problems, Jewess Maria could give birth at any moment. She must get hold of a doctor and nurse. She was 

alone and there was chaos on the ward. She wondered if you could come, promptly. Harry answered that you had 

drunk some wine and were not allowed to drive. And they were too short of time. His tip was a boy.  

 

The next call came at around ten past midnight. The same assistant nurse announced one more problem. The boy 

was born at exact twelve o’clock and the staff did not know hor to establish date of birth: December 24 or 25? You 

were also told that the delivery was difficult. The hospital ward finally came to a decision: the little boy, Tibor, was 

born on December 25 1959. According to you, Christmas Eve was very pleasant despite the long wait for calls from 

the hospital. 

 

 

  

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

You also told me that Maria, after the birth, gave the little boy the name Tibor. 

January 3, 1959. In Personakt nr. 1 (Personal file #1) we can find the newly born baby’s surname, but not his given 

name Tibor, it is missing. His gender was male and he had a personal identity number. In other words: Some of his 

documents of identity were not in the agreement dated January 19, 1959. The agreement did not state who had been 

born. You said you did not see the agreement before 1975. Anyone can see that the agreement was (and is) not valid, 

there is no legal relevance. 

Little Tibor between 1959 and 1960 in Linköping, where, according to you, you were staying between 1956 and 

1960. Several times, Harry’s daughter Lisa was baby-sitting little Tibor. 

In 1960 you moved from Linköping to Stockholm/Farsta. Harry took care of everything concerning the move to 

Stockholm, just to help. 

 

1964.I was still in Baja, Hungary and in springtime, for various reasons, I asked my paternal grandmother to write to 

you and ask you to send a letter of invitation as soon as possible. I wanted to come here, to Sweden, to you. 

Grandma was happy when she received the letter of invitation, but I was even happier. I immediately took my bike 

to a travel agency where a female employee helped me to fill in the application and said I had to go to my mother’s 

job. I asked my mother to sign an application in the presence of two witnesses. -I asked her about costs, I had to go 

back to grandma to get money. When I had done everything, I returned to the travel agency and submitted the 

application with the letter of invitation. I asked her about time, her answer was between 3 and 6 months. “You are 

only 14 years old, which may be an advantage.” 

 

The summer and summer holiday went on as usual. We swam in the Sugóvica, a tributary of the Danube close to my 

maternal grandfather’s house. Many people were always there, among them one of our neighbouring families. The 

son was a firefighter. We were close to the whole family, a good family. One afternoon the firefighter and I were 

swimming, we were sitting on the beach. He asked me: ‘We’ve been here for at least an hour, but your thoughts are 

elsewhere. Are you listening to me?’ ’Of course, I do. A month ago I submitted an application to be allowed to visit 

my father.’ He looked at me, stopped laughing and said: ‘What has happened to you? Are you crazy? If this is true, 

you are the biggest idiot in this country! Instead, you should complete your military service. I’ve never heard about a 

young man like you wanting to leave this country. Forget about it, you will never leave Hungary.’ ’We’ll see,’ I 

answered. We never met again. Within three months I received my passport and entry permit. 

In early December our mother met the firefighter, and he asked her: ’Where is your son, I haven’t seen him since last 

summer?’ ‘He’s with his father i Stockholm.’ He looked at her and could hardly move. ’He dramatically went away 

and changed his life as a 14-year-old youngster. He must be the only one in this country. What a start in life, how 

will he finish? Mother wrote this in a letter: 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

’Dad, you know that Maria and little Tibor moved from us in the spring of 1965. In 1966 she married the Danish 

civil engineer Kristian Jensen and became Mrs. Jensen of Copenhagen. She and Tibor moved in with him at his villa 

at Ekerö I know that you and Kristian got on well, he visited us several times in Farsta. You were often in touch, 

personally and via the phone. 

 

Dad,  you do remember, don’t you, the autumn 1966 when we went to Linköping to visit Harry and his family? They 

were happy to meet you and little Tibor again. I was just standing there, I watched the situation and saw how much 

Harry and his family loved you. You talked a lot to Harry and his wife and mentioned that Maria had married 

Kristian and lived in Ekerö. She could not come. Harry´s son, who was two years older than me, was occupied with 

little Tibor, so Lisa took care of me. I started to speak Swedish to make it possible for us to discuss various topics. I 

had learnt Finnish and she said that if I ever will meet Finns I will be easy for me to understand them. I agreed with 

her, I had a Finnish friend, Hannu, when I went to school, we were in the same group. The time we spent with Harry 

and his family was unique. The happiness, the love, the understanding they showed towards us was exceptional. I 

will never forget the moment we said goodbye before returning to Farsta. All four of them hugged and kissed little 

Tibor and started crying. They were outside the house, waving, until they couldn’t see us anymore. After some 

kilometres on the road, little Tibor asked: ’Dad, why did all of them cry when we parted?’ You answered you didn’t 

know.  

Dad – now, after some 60 years, I understand why they were crying when we left them that evening. They felt that 

these few hours were the very last time you met. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pictures from Gotland, 1966. 

In 1962 you had a job in Trångsund. The company produced, among other items, cable terminals. You worked at the 

shopfloor and mastered all engineering equipment. But after about a year you got a new job, an office job as a designer. 

That is where you met Henri, who became your very best friend in this life. He came from the province of Småland 

and, if I remember correctly, his earlier life was in Växjö. He worked as a toolmaker bu the was also a skilled 

geographer, historian and photographer. The pictures above come from his camera. Henri was married to Karin, from 

Karlstad in the province of Värmland. In 1965 and 1966 we spent our holidays together. 

 

Towards the end of 1966 my mother and my sister Emöke came to us as immigrants. You do remember that I took the 

tube to T-centralen/Centralstationen to meet them, while you remained at home, cooking. At last we were together 

again after so many difficult years. We really enjoyed the occasion, it was a successful reunion. One day you went to 

T-centralen where you joined Kristian and little Tibor, they accompanied you to Farsta, where mother got the 

opportunity to meet little Tibor for the first time. Next year she got a message that her mother had suddenly been taken 

ill and mother went back to Hungary to take care of her. She returned to her previous job and in that way she could 

both take care of her mother and work.  

 

You started working for Televerket in Farsta. The state-of-the-art Televerket was at the time a Swedish state authority 

responsible for telecommunications in Sweden co-operating with Ericsson. Within a short period of time, you had got 

some real friends with whom you shared offices and work. 

 

Between 1964 and 1970 I went to school and I studied. I started in Farsta and finished at Norra Real, where I graduated 

in 1970 as a specialist engineer. The education was my life’s finest experience so far. The head teacher Elis Broberg in 

Farsta was superb, I can still see him today, I still can still hear his voice. I will never forget his secretary, the deputy 

head and his secretary. The deputy head’s cousin also worked, together with you, in the same office, at Televerket 

during my years there. You and Broberg were at the centre of events during these years. Hard times, but they produced 

results.    

 

Emöke also studied, between 1967 and 1970, at Hermods School of the Arts. She received only top grades in all 

subjects. 

During the years, almost every Saturday, you and Emöke went to T-centralen where you met up with Kristian and little 

Tibor. He came with you to Farsta. He spent time with us almost every Saturday and Sunday. 

You paid maintenance to little Tibor from 1965. In March 1965, the King sealed your paternity issue, i.e. declared it a 

Swedish Government’s, His Royal Majesty’s, Secret. Kristian repeatedly told you that Maria’s economy was fine, 

she had a job at the same company as Kristian and she did not miss the maintenance. But no change was possible. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dad, I hope you remember the spring of 1969, when 

someone rang the doorbell. When you opened the 

door, you found little Tibor, alone. You were 

surprised and you asked him if there were problems 

in Ekerö. He said no. ”This morning I was told that 

my class would visit a Christian church. Since I am 

not in any way interested in churches, I left the group 

and came here instead, to visit you. Nobody knows 

I’m here.” 

You said: ”Look at you! Stop smoking immediately, 

cut you hair and be serious about your studies! Your 

mother called me last week and said that the head 

teacher wishes to talk to me about your bad results 

and you must do something about that and improve.” 

He had his camera hanging round his neck. 

Dad, you know that little Tibor was very interested in space, Universe, galaxies, planets, flying saucers, and extra-

terrestrials. When he came to us, he and I almost always talked about space. He knew about about Adamski’s book, he 

liked that a lot together with other UFO books. 

 

One day when you returned from work you said that Maria had called again. She said that little Tibor comes home late 

in the evenings. People call her and tell her that her son is always visible outdoors and starts talking on buses and 

commuter trains. He says the Saviour has arrived. Maria cannot answer properly, she remains silent, she cannot 

control him. 

After this there was a brief silence, neither little Tibor nor Maria has called. This was in 1970.  

In 1970 and 1971 you worked for Televerket in Farsta. Some of your paintings were exhibited there. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

The first two paintings in colour/black-and-white, a tv event from 1964, the Nordic countries, girls from Nigeria and 

portraits of us. Originally there were at least 20 paintings at the exhibition. You played the piano and the guitar.  

 

I exhibit the painting by Emöke as well, at the beginning you helped her a lot with her artwork. 

Self-portraits from 1971 

and 1981 

Portraits of family and acquaintances.  Between 1967 and 1970 Emöke 

studied art at Hermods School of Art. 

She received top grades in all subjects.  
 



 

 

 

  

 

   

  

 

 

 

 

  

 

  

  

 

 

 

 

 

  

Portraits of family members  

Family members  

Family members  

Family members and acquaintances 
She was a skilled painter of portraits, here a selection: 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 
Still lifes 

An additional skill: still lifes. 



 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 



  

 

 

 

 

 

 

 



 

  

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Graphite drawings 

Additional examples of Emöke’s capacity: graphite 

drawings.  
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

Silversmith 
You know her and you know that one of her favourite activities 

is to design and produce new jewellery: necklaces, bracelets, 

rings, earrings, and hairgrips. Here are some examples of her 

designs. 

 

You built a small silversmith workshop for her, where she could 

produce her silver jewellery in the 1980s.  

Silversmith 



 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

Silversmith 
Her favourite activities are to produce new jewellery such as necklaces, rings, 

bracelets, earrings, and hairclips. Above are some samples of her design, models 

made of paper, 2004. 

 

She is also good at knitting and crocheting. 

 

. 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

Model construction 

Model design 
She is also a skilled designer of models. Her ship models from early August 2001 became the start of an extensive design of models 

towards the cosmic architecture. We designed more than 80 paper models. Dad, when I saw her models of ships, I said to her: ’Your 

next model will be a house.” That was when my cosmic architecture models started spreading across the globe. (More info at  
Science, Aitobiography, pp 12-15) 

 The windmill (above) was her very own creation, also in 2001, 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

The scales and the lyre above are her latest creations. She has been a constant co-creator.  
  

 
Music 

1992. At the Virgo studio we recorded a number of Hungarian 

songs. I built this studio in the summer of 1992. 

1985. She composes and performs her own music.  

New and old folk music from Asia 
According to several experts, her music comes from Asia thousands of years ago. Briefly, we can say that her music is a reminder of 

ancient musical culture. Fairly early it became clear that this music was the best connection to Hungarian history. Each piece of music 

corresponds to a special occasion, and we have created two historical cassettes from the time of the Huns and the Magyars. The lyrics are 

in Hungarian, written by me. 

She started to compose her special music in 1985. There are now around hundreds of pieces of music and it is possible to introduce 

Swedish lyrics. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

My sister Emöke is an excellent composer of ancient music. I first listened to her music, then I placed the music into different 

periods, connected to various events and created appropriate lyrics. That is how HUN-MAGYAR MONDA I and HUN-MAGYAR 

MONDA II were born. Dad, you wanted us to record the lyrics. In 1992 this was done. 

Model of Attila’s castle in Pannonia, Hungary, 2008 – JK. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

She has also 

composed music 

to poems written 

by our paternal 

grandfather and 

his brother. The 

poems are ro-

mantic and dedi-

cated to nature.   

Model of Árpád’s castle at 

Etelközben, Asia, 2008 – JK. 

 

Note that we are against murder 

and war! 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   My paternal grandfather’s memory album book. 

 

 

Dad, you do remember how they handled your paternity issue, don’t you? She constantly fell ill. . Depression.  

 

She masters several different musical instruments. 

 

 

 

 

Nu tänker jag lägga fram farfars teckningar som han tecknade till sina vackra, romantiska dikter.  

Dad, you liked Emökes’ music and my lyrics. You sent some recordings to your childhood friend István/Stefan in 

Melbourne, Australia, He had a friend who was a professor of music, and he was asked to form an opinion on the recordings. 

He found that her music had its roots in ancient Asia, in a heathen epoch and culture. There were no Christianity in Asia at 

the time. This professor of music asked some of his friends to listen to and analyse the music, and they all agreed. I tried to 

market the cassettes both here in Sweden and in Hungary. But I was stopped. I know by whom. In today’s Hungary all 

history originates with King Saint Stephen. The origin is forgotten. 

 

 

Emöke suffers and suffered at the time 

from mental problems and is /was 

economically supported by her father,.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

                    Mixed motifs 



 

                                                Dad, your eldest sister Pannika, 1909 - 1921 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

Dad, here are grandfather’s drawings. He was a forest engineer and maybe, at that time, the 

finest mathematician in Baja. His style was personal. He played the piano and the violine. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dad, here are your uncle Simon’s drawings, among them the crucifixion of Emmanuel. This drawing is still at the St 

Antonius congregation in Baja. A self-portrait. In our family art is in our blood. 

III Béla Gymnasium, Baja, by the artist Éber Sandor, who was one of Simon’s best 

friends, maybe the very best friend. Éber was famous all over Hungary in the 1930s. 

Both your father and Simon studied at this school, together with Éber.   

I joined the high school in the autumn of 1964, my last school in Baja, Hungary.  

 

 

Simon’s daughter Helena was the 

family’s phenomenon. She managed a 

five-year academic education in just 

two years and the Music Academy in 

six months. Her instrument was the 

piano. Krister, too, has music in his 

blood. 

. 

 

This was a work of art by vitéz 

Kemény Simon, an open coffin in 

which was chained a Hungarian map, a 

symbol for 1,000 years, placed on a 

cabinet. The exhibition was at III Béla 

High School around 1936 – 1939. 

Thousands and thousands of visitors 

saw this work of art, so did the clergy.  

You did too, dad and in the 80s you 

copied the work of Simon, as a 

memorial. 

 

 

The church in Baja where you and mother were married on 

October 3, 1948. Drawing by Éber. 

Simon’s drawing of the crucifixion of Emmanuel can be 

seen in this church, St Antonius in Baja. 

”Regnum Marianum” 

Realm of Maria 

1000 years, . Rev. 20:1-3 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dad, you said this: At the beginning of 1971 (Easter), little Tibor called you at your job at Televerket. He said that he would 

soon be admitted to hospital to have an operation, something about the head. He was very afraid, worried and nervous. He asked 

you to accompany him and be there at the operation. Unfortunately, you had to say no because of your job, but you comforted 

him and told him to be brave, nod scared. Little Tibor promised you, that as soon as he could leave the hospital, he would get in 

touch. At the same time, he asked you if it was OK to bring the model of the aircraft, which he and I had almost finished in 

Farsta, to Ekerö after he had left the hospital. ‘Of course you can,’ you said. Then he abruptly finished the call, his mother had 

returned from a nearby shop. She did not know that little Tibor had already handed over the message to you.  See attachment.  

He never called. Neither did Kristian Jensen. Little Tibor called you ’dad’. You also mentioned that neither little Tibor, 

Kristian, nor Maria called you after that.  

  
 

Pappa, du har inte sett detta intyg på namnändringen från Tibor till Krister. Det skedde 1974. Självklar kyrkan har 

fått men inte du. Alltså kyrkan hade kännedom om namnändringen liksom Barnavårdsnämnden. 

 

 

A copy of this certificate of names 

shall be sent to the parish civil 

registration office concerned to be 

added to the parish register. 

Stockholm, August 6, 1974. … 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

Dad, you never saw this document, certifying the change of names. Tibor disappeared and was in 1974 replaced by 

Krister. The church has of course got it, but not you. The church knew about this procedure, as did the Child Custody 

board. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dad, here is the change of the family name, from E… to R… in 1975. We do not know who wanted this change. I am 

not sure it was Maria.  Did the Child Custody Board know about this? 

 

 

 

The Social Welfare office wrote this letter to you dated July 2. 1975. The family name was changed 

from E… to R… a month earlier. Was the officer unaware of this? She writes that Mrs. E… has been 

in contact with her. Mrs. E… did not live in Sweden, she was Maria’s mother and lived in Hungary. 

So, Dad, this is how your paternity issue began, as you are well aware of. 

Letter from the Department of Social Services to Tibor Kemény regarding a prolongation of maintenance 

to Tibor (from the age of 17 and until the end of his High School studies). Tibor would finish his high 

school studies at the age of 18. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dad, you read Catharina’s letter and you called her. 
You called Catharina and asked what she meant by the ’prolongation of maintenance’. You had hardly met little Tibor 

during a five-year period, and you said you wished to meet him and talk to him. ‘Where is he now?’ you asked Catharina. 

She answered that you are not allowed to meet him, you are only allowed to pay the maintenance. Then she hung up. You, 

dad, became suspicious, something was not right. You were sure that Maria’s brother-in-law was little Tibor’s biological 

father. 
 

 

 

 

The Budapest University of Arts 

The certificate is for you, dad,  

Tibor Kemény, 1943 

 

This is to certify that you studied sculpture. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Since you were a jack-of-all-trades, a professional designer, and had studied sculpture at the University of Arts in Budapest 

in the early 1940s, you established professional anthropological analogies for us and Maria’s sister’s children. This was 

towards the end of 1975 and the beginning of 1976.  

Anthropological analogies of the Kemény family were professionally carried 
out by T. Kemény in 1976, connected to Tibor Kemény’s fatherhood.  

concerns Tibor E…. 

Tibor Kemény 

Born in 1923, 53 years 

of age 

Negative silhouette    Positive silhouette 
 

Szabolcs Kemény 

Born in 1949, 26 years 

old 

Negative silhouette        Positive silhouette 
 

Emöke Kemény 

Born in 1950, 25 years 

old 

Negative silhouette       Positive silhouette 
 

Anthropological 

analogies 

Attachment 14   



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overlapping negative and positive silhouettes 
 

If we let the positive and negative silhouettes overlap, we can see it is a perfect fit. 

     My father                     I                          and my son 

Lajos Kemény          Tibor Kemény           Szabolcs Kemény 

Attachment 14 (2)   



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Blood group 

Blood group 

Blood group 

Tibor E….. 

Born in 1958, 7 years old 

gammal 

Negative silhouette      Positive silhouette 
 

Frans Jr. 

Born in 1955, 7 years old 

gammal 

Negative silhouette          Positive silheuette 
 

Marika  

Born in 1951, 11 years 

old 

Negative silhouette       Positive silhouette 
 

The starting point for this investigation is Frans’s own children, see above. Note that 

Frans had a third child from his marriage to his wife Emma. It was a daughter born in 

the 1970s. Her name is Katalin. Emma was Maria’s elder sister.  

Maria’s sister’s children 

Attachment 15  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Attachment 15 (2) 

If we let the positive and negative silhouettes overlap, the fit is perfect. 

This investigation and evaluation of the construction of the cranium is only aimed at us and the children of 

Maria’s brother-in-law. It is only a small part of the total picture, but   is enough to understand that little Tibor 

was your foster son. But Dad, he still made his last phone call to you. Very sad and tragic.  

(We can compare them to Immanuel’s sisters and brother Mary, Marta and Lazarus in the Gospels) 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Letter from the DSS about the lack of agreement concerning maintenance for Krister/Tibor. The DSS 

officer has decided to involve the courts and suggests the sum of SEK 400/month from December 25 

1975 to June 30 1977. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dad! Your next letter from Catharina arrived on December 11, 1975. Content-wise it looked different. Tibor’s name 

was put in brackets and the maintenance was directed towards Krister, i.e. he who was to be a student in High School. 

This is the first time Krister appears in connection with your paternity issue.  

 

You called Catharina and asked about this Krister. You did not know anyone with that name, you had nothing to do 

with him. Christina said that Krister is Tibor, the name has been changed. You mentioned you did not know about this 

and that you wanted a face-to-face meeting with little Tibor. Catharina said, again, that you were not allowed to meet 

him, you were only allowed to pay the maintenance. You said you were not little Tibor’s father. You said you knew 

who the father was, and he was free to take over Tibor and the maintenance, if necessary. You said you would hire a 

lawyer and instruct him/her to nullify the 1958 agreement, which you never saw. Catharina answered that you were 

Krister’s father whatever you were planning to do. ‘You have to pay the maintenance and, if needed, we can bribe 

your future lawyer’, she said. Then the call was finished. By this, she started the avalanche in this context. 
  

 

 

 

 

 

 

Letter from the Soliciter’s office where they inform Tibor I Kemény that they intend to go to court 

regarding maintenance to ‘your son’ Krister R. The sum in question is SEK 400 per month between 

December 1975 and June 1977. If Kemény has changed his mind and is willing to sign an agreement, he 

should get in touch with the Soliciter’s office immediately. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

On December 19, 1975, an additional request appeared from the lawyer. He wanted you to voluntarily pay the 

maintenance to Krister. He referred to the 1958 agreement which has nothing to do with you, no legal connection 

at all. Self-evidently, you said no. 

In mid-December 1975 Marika bought a house in Ekerö and moved back there with Krister R on December 31, 

1975. She became much wealthier without Krister Jensen. 

   

To prove your case you had anthropological analogies in three photo album. As I have already mentioned you 

worked at Televerket in Farsta. There you met some of your supervisors and told them what had happened to little 

Tibor. You showed them the analogies and they all agreed you were not little Tibor’s father. They also found it 

strange that he disappeared and that, all of a sudden, an anonymous person with a name you recognised, appeared. 

One of the supervisors recommended a solicitor called Anders and added: ’He is a competent solicitor, you will 

win the case.’ 

 

On January 14, 1976 we (you and I) visited Anders in his home. When you presented the full case, Anders was 

very satisfied with the case against Frans, he was little Tibor’s biological father. When you had handed the case 

over to Anders, plus a photo album, you told him that you wanted to nullify the paternity acknowledgement fron 

1958 and to set up a blood examination which also included Frans. You refused to pay the maintenance to Krister. 

I still remember Anders’s message to you: ’It is difficult to nullify a paternity acknowledgement if it is not 

completely wrong. In this case it is possible. We will arrange the blood examination which will yield the same 

results as do the anthropological analogies. I accept the case and, Tibor, we will win.’  You received legal aid to 

be able to take Krister to court. Simultaneously you mentioned that you had never seen the 1958 agreement 

regarding paternity and maintenance.  

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Letter from Solicitor Anders to Solicitor xxx. Anders mentions that Kemény probably cannot afford to pay the 

maintenance whereas the woman can. He also asks for help regarding the blood examination and asks xxx if he 

thinks it is possible to finish this outside the courtroom if the parties voluntarily accept to take part in a blood 

examination. He finishes the letter by asking for a copy of the 1958 agreement, which Kemény has never seen.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 The Legal Aid Commission informs that they have granted Tibor Kemény legal aid (SEK 790) for his case regarding the 

nullifying of paternity acknowledgement.  

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

On January 19 Anders drew up a letter to the solicitor. He started the letter ’Dear Friend.’ Anders’s first move in 

the case was a catastrophe. Instead of suing Krister, which he was supposed to do according to his mandate and 

legal aid, he arranged a ex-court blood examination and asked the solicitor to send him Krister’s address. The 

actual maintenance did not interest him much, but he asked for a copy of the 1958 agreement and finished: ’Kind 

regards from your affectionate Anders.’ 

 
The very same day, January 19, you were granted legal aid regarding ’The Nullifying of Paternity 

Acknowledgement.’ Opposite party Krister R, who had assumed Tibor E’s identity. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Letter to Solicitor Anders, extract 

‘Thanks for your letter. I am now waiting to hear from Krister and Marika regarding the voluntary blood examination. I ask 

you to postpone the summons regarding the nullifying of the paternity acknowledgement until you hear from me. I enclose 

a photocopy of the paternity acknowledgement and the maintenance agreement. Kind regards…’    

  

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

January 20, 1976. The solicitor’s answer was short, he asked Anders to postpone the summons. He enclosed a copy of the 

agreement and asked Catharina about a voluntary blood examination. 
  

 

Anders finally received a positive answer via Catharina concerning the blood examination, both Marika and Krister were 

willing to participate on one condition: Mr. Kemény must be willing to pay the full costs for blood tests and blood 

examination. Anders also wants a copy of Kemény’s certificate of census registration, This certificate is part of the 

maintenance issue. 

 

 

  

 

 

 

  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

On January 28 Anders received information that both Marika and Krister were willing, on a voluntary basis, to participate in the 

blood examination. He would submit the summons as soon as has your certificate of census registration on his desk. 

 

My Good Father, the avalanche is around the corner. 

 

The text above is the summons describing what it is all about: maintenance for a child. Solicitor xxxx describes in detail the 

case: names, dates, money. It goes back to Linköping 1958 agreement.  

The important issue is whose responsibility it is to pay the prolonged maintenance, SEK 400 a month, between December 

25, 1975, up to the end of June, 1977. The maintenance will then cover a period of time which makes it possible for the 

child (Krister) to finish his High School studies. 

 

 

 

  

  

 
 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

This is Marika’s authorization allowing the holder (here a 

solicitor) to act in her place in issues regarding the 

maintenance. 

 

 

Another authorization, this time from DSS officer 

Catharina, allowing solicitors to use her name and position. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Extract from minutes taken at a meeting with the District Social Services Department (Sociala Centralnämnden) 

outlining a future re-shuffling of their organization and at what level the decisions will be made. A key concept 

seems to be ‘delegation of decisions.’ This development seems to be triggered by the maintenance issue. See more 

details below. 
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The speed of it all is remarkable. According to Catharina you were not allowed to meet little Tibor, but Krister 

voluntarily agreed to a blood examination. Now Anders’s and Krister’s solicitors stopped the nullifying of the 

paternity acknowledgement. 

On February 3 1976, Krister’s solicitor summoned you to appear at Handen District Court (Handens Tingsrätt) 

regarding maintenance for Krister. In the plaint we still find Marika’s old address despite the fact that she and Krister 

were formally registered at Ekerö from December 30, 1975. Authorizations from Marika R and Catharina were sent to 

the district court.  

 The question is how Krister’s issue came to the Stockholm DSS in the first place. Maria cannot ask for maintenance 

for an anonymous adult, there must be another way. Minutes from 1975, see also above. 

 

 Department of Social Services., the DSS. §21 from minutes recorded at a meeting on January 7,1975. The minutes 

are written in an old-fashioned bureaucratic language which is fairly hard to understand for an outsider.  But behind 

the bureaucratic language are two individual cases. One of them is case #49/1974 with an attached service statement 

of November 28, 1975. The other one is case #56/1974 with an attached service statement of December 10, 1974. 

Cases are listed at § 21 (confidential). #49/1974 concerns Krister, born in 1948, #56/1974 concerns Tibor E, born in 

1958. 

It is also clearly stated in the minutes that it is all about legal measures connected to the act of confirmation of 

paternity of illegitimate children, except for §5. The hearing of the issues above was carried out according to 

contemporary systems. After some time, Krister’s solicitor received these minutes and the authorization to the court 

regarding Catharina’s position. It was also handed over to Handen District Court, Act Attachment 9. In his summons 

to Handen District Court, Krister’s solicitor, as proxy II, primarily refers to Stockholm Central Social Board, then to 

Catharina via DSS Stockholm, the family law section. This organisation was universally prevailing. The minutes 

clearly state that the issues were introduced by a delegation, and they ended up on the Chief Executive Officer’s desk. 

A delegation should in this context be outsiders, either from the Royal Court/Masons (Rome, the Vatican State or 

USA/CIA). Krister’s summons was totally unknown in Sweden, only the King knew about it and he probably directed 

the delegation to Stockholm Central Social Board. The minutes were written after the change of names, Tibor to 

Krister in 1974.  A Head of Section is also a municipal officer. 

 

 
 

Document certifying that Catharina is employed as Social 

Welfare Officer investigating paternity and maintenance 

issues at the Stockholm DSS.  

  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Certificate stating that Kemény, Tibor Istvan, has paid 

maintenance to Tibor, total sum for 1975 SEK 2 484.. 

  

 

Certificate stating that SEK 2 404 has been paid as 

maintenance to Tibor by Kemény Tibor Istvan during 

1975. 

 

  

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Certificate from Stockholm Child Custody Board regarding maintenance paid to Tibor E in 1975, At that point in time 

little Tibor had passed away.  

Kortfattad översättning 

 

 

 

 

 On February 9, 1976, Anders wrote a letter to Krister’s solicitor that he wanted an appointment with a doctor. He wanted to 

inform the doctor about certain aspects of the doctor’s certificate. 

 

Letter from Anders to Krister’s solicitor. Kemény confirms that he will cover 

the costs for the examinations and blood tests and asks Krister to make an 

appointment with a doctor in Stockholm. He also wants to know when the tests 

will be carried out.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

The doctor’s certificate . blood examination, dated 

February 13, 1976. 

 

  

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

At the top: A receipt stating that Tibor Kemény have paid SEK 75 for 

the blood examination. At the bottom a certificate signed by a nurse, 

that she has carried out the blood tests. 

  

 

 

 
 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 On February 13 1976, you and I entered the Doctor’s Laboratory at Sophiahemmet, where you left blood for testing. On 

February 26, Marika and Krister did the same for a paternity test. The certificate tells us that Krister used little Tibor’s civil 

registration number. You paid the total sum of SEK 75. At Sophiahemmet it  was possible for Anders to talk to the doctor about 

Krister.  

 

 

Pre- main proceedings. Two options: settle outside the courtroom (extrajudicial, 

because of the blood examinations) or go ahead with ordinary main 

proceedings. The extrajudicial option rejected.  

 

  

Anders 

 

 

 

 

 

Krister’s solicitor 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lengthy discussions and information regarding the financial status of the parties. The aim is to 

establish if Tibor can afford to pay the maintenance. It is clear that Marita can. An additional 

issue is Tibor’s 25-year-old daughter who lives at home and has mental problems. She is 

financially supported by her father, Tibor. 

  

Krister’s solicitor 

Anders 

Krister’s solicitor 

 

Anders 

Anders 

Krister’s solicitor 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

The parties agree to take the issue to instant main 

proceedings. Sentence will be announced on March 24, 

1976 at two o’clock. 

 

 

Main proceedings at the district court started on March 18, 1976. I accompanied you. When Anders saw this, he said: ’There is no 

need for you to be here.’ ‘Of course, he’s needed, he’s my son,’ was your answer. ‘My daughter is ill, she has problems with her 

nerves and remains at home. So, we’re both here,’ you told him. Marika, Krister and Catharina were not present. 

Kristers advokat 

Kristers advokat 

Anders 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

  

 

 

 

 

 

Kristers  

Krister 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

The sentence, above and below, states that Kemény must pay 

SEK 400/month between December 12, 1975, to June 30, 1977. 

 To this must be added legal costs amounting to SEK 3 265 and 

Krister’s legal costs to be paid back to the relevant authorities. 

Kristers  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Brief summary, see above. 

 

  

 

  

 

Kristers advokat 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

During the main proceedings we constantly looked at each other. We listened to Krister’s solicitor when he told the court that 

Krister was frail in health and did not have money enough to finish his High School studies. We immediately understood that 

solicitor was talking about an anonymous individual, not little Tibor. He was a bit sturdy, not physically frail, and he was not the 

brightest student. 

I noticed that Krister’s solicitor was very calm, self-controlled. He acted after having thought, and the judge occasionally 

dropped off. I suspected that the actual sentence was already formulated before the main proceedings started. Anders was fairly 

weak and Krister’s solicitor attacked him immediately, he did not accept anything of what Anders tried to prove. He did not even 

approve of the fact that you took care of your sick daughter Emöke, but it was important that you paid maintenance to Krister, a 

man you had never seen. Do you remember, dad, what Anders said after the proceedings, outside the district court: ’I know that 

much about this case that I am sure the maintenance issue should never have been included. It is a catastrophe of the worst kind, 

not in any way thought-through. A maintenance discussion which is finished and restarted during an uncertain situation is 

madness.’ Something had happened to him after the trial. Do you remember that we talked about it all the way home. Anders 

was right… 

 

Tibor Kemény writes a letter to his 

solicitor Anders where he tells him he 

does not want him to represent him at 

the Court of Appeal. He also forbids 

him to handle the blood examinations 

and he wants his owns costs (SEK 

600) covered by Anders. 

 ‘With kind regards, Tibor Kemény.’ 

  

We had constant discussions about how to go on without Anders. You told him to annul the 1958 agreement, bu 

the did not. Remember what Catharina said on the phone: ’If this happens we will bribe your future solicitor.’ And, 

according to the 1975 minutes, see above. It was self-evident that you would always lose the case in courts.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

The National Forensic Laboratory, B 291/1976 

Tibor Kemény’s paternity issue connected to  

Krister R. 

  

 

 

 

 

Letter to the National Forensic Laboratory from Tibor Kemény. He informs the laboratory that he 

has fired his solicitor Anders. He adds that, despite two decisions by the district and the Court of 

Appeal, the blood examination is not yet completed. He writes that his own anthropological analogy 

studies confirm that he is not little Tibor’s father and finishes by accusing the laboratory of cheating. 

He is also about to contact media.   

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

The fact that you wrote to the National Forensic Laboratory was a matter of course. Little Tibor disappeared, so did Kristian 

Jensen and Maria never called. Fraud, cheating and various crimes were evident. Krister was at the time a mystery regarding 

your paternity. The Child Custody Board connected Krister to you via the 1975 minutes. 

Dear Mr. Kemény, 

On account of your letter I hereby attach laboratory assistant XXX’s report on your issue. I have personally 

been informed about the issue and cannot see that it has been mismanaged at the laboratory. 

Note the wording of the issue. We have not been able to exclude you as the father of the child, but neither has 

it been possible to prove that you are the father. 

The wording “does not exclude the possibility that NN could be the child’s father” is a clear statement that the 

laboratory in no way has been able to connect you to the fatherhood. 
 

  

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I will come back to the rare dispositions later.  

I can add that you and I visited the National Forensic Laboratory on July 12, 1976. We talked to the manager and the laboratory 

assistant and enjoyed a long and profound discussion. Among other things we learned that the laboratory had never met Maria 

and Krister. Their blood samples were sent to the laboratory directly from the doctor’s office.  

 

 

OBS. En kopia av originalet till dig pappa.  Barnets B MNSs  -- D+E---   

 

 

 

 

Record on forensic serological test 

  

1 blood test  

  

Blood tests received on 16/02/76 – 01/03 

  

Mother 

Child 

Man + 

dates of birth 

yymmdd 

 

I particularly refer to the fact that the child must have inherited the in the European population 

(Caucasian) rare dispositions EAP-C and ADA2 from the father and Mr. Kemény has these two rare 

dispositions. 

The result of the blood tests does not exclude the possibility that Kemény could be the 

father of the child. 

Thus investigated and solemnly declared. 

XXX XXX 

Laboratory assistant 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

OBS.  Originalet av protokollet till dig pappa..  Barnets B MNSs  -- D-E---   

 

 

 

 

Mother 

Child 

Man + 

dates of birth 

yymmdd 

 

1 blood test 

Record on forensic serological test 

  

  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Grannen Harry svarade i telefonen att de redan hade druckit vin (ang. bilkörning), och tiden 

var för kort för att hinna 

dit.  

 

Harry tippade att det skulle bli en pojke. Nästa gång telefonen ringde var klockan ca tio 

minuter över tolv.  

 

Samma 

undersköterska meddelade att det uppstått ännu ett problem. Pojken föddes exakt tolv på 

natten och de visste inte hur 

de skulle fastställa födelsedatumet, den 24 eller 25 december? Förresten var förlossningen 

besvärlig. Sanningen var 

att varken min far eller judinnan Maria var religiösa. Den 19 januari 1959 utfärdades 

dokumentet, man skrev bland 

annat dit judinnans flicknamn E… och lille Tibors födelsedatum, den 24 dec. 1958, 

sjukhuset i Linköping valde den 

24 december som födelsedag. På dokumentet saknas förnamnet Tibor, hans manliga kön, 

och hans kompletta 

 
NOTE the copy of the copy to the National Board of Health and Welfare.  The child’s B MNSs  -- D-E---   

 

Here we have three different minutes of only one paternity issue. 

 

 

 

 

Mother 

Child 

Man + 

dates of birth 

yymmdd 

 Record on forensic serological test 

  

1 blood test  

  

Blood tests received on 16/02/76 – 01/03 

  

The result of the blood tests does not exclude the possibility that Kemeny could be the 

father of the child. 

Thus investigated and solemnly declared. 

XXX XXX 

Laboratory assistant 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

This is a copy of the original document. The child’s B MNSs  -- D-E---. A very clever forgery. A typewriter with 

no ribbon was used to change ’minus’ to ‘plus’. 

 

Dad, again you came upon serious crime, a very clever falsification. You felt inside that even at that laboratory 

crimes may be committed. That is why you wrote to the National Forensic Laboratory. 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

We also know that the acting manager never saw the copy, it was taken to your home. There is only one copy. It is 

used in this summary. 

This brief summary is only one small part of the full investigation into the fraud. But the letter from the manager 

was definitely helpful. 

Original copy to my father, Tibor Kemény 

Copy of the original minutes to my father, Tibor Kemény 

Copy of original minutes to The National Board of Health and Welfare  

Three different documents dealing with one examination result from my father’s paternity issue regarding 

Krister R. The forgery can be found in Krister R’s blood results. They did not match factors in Marika R’s 

blood results. A man with blood group ORh+ cannot beget a child with BRh- with an ABRh+ woman. If 

we study Marika’s blood examination, we can see she is not Krister’s biological mother. In this case it was 

all about fatherhood. Motherhood was taken for granted. 

   

Mother A2B 

Child  B 

Man   0 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Letter from Tibor Kemény to Södra Allmänna Advokatbyrån (solicitor’s office). 

Krister’s solicitor. 

Kemény asks about his written notice of appeal. It has, he writes, been handled in a 

way that rises questions about how the whole appeal procedure is organized. He also 

writes that the procedure contains forgery and is reported to the police.  

  

 

 

Anders 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

The solicitor, probably XXX, replies that he has read the notice of appeal and 

confirmed ha had done so as early as in September 1976. He also writes he has 

nothing more to say. 

Anders has delivered the notice of appeal, after that you made some additions. One example of your additions are 

the anthropological analogies, see above. Krister’s solicitor also confirmed he had received the notice. This means 

he knew everything about your parenthood in this context. 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Authorization from Krister R to the Court of Appeal. 

From Krister’s solicitor to the Court of Appeal: 

’As the plaintiff has now come of age, I enclose an authorization from him. 

Stockholm January 12, 1977.’ 

(XXX) 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Brief summary: Letter of authorization allowing XXX to handle, look after and represent issues concerning ‘allowance to 

Tibor E’ in courts, in contacts with authorities and privately. Signed by Krister R in January, 1977.  
 

 Tibor E would have been 18 years old in December 1976. A power of authority, signed by Krister R, was handed to the 

lawyer who represented him against my father in the case concerning allowance to Krister R. A power of authority to the 

lawyer, signed by Krister R without his knowledge, a falsification of a document with Krister R’s name.  

 

  

 

 
  

 

 

You know, dad, that little Tibor would have been 18 in December, 1976. As Krister assumed his identity, he had to 

hand in an authorization to his solicitor. We can see that the text was written by the solicitor himself and was 

signed by Krister. The solicitor then sent the authorization to the Court of Appeal, where Krister won the case, see 

below.   



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
 

 

 Letter from the DSS Stockholm to Tibor Kemény about an adjustment of the 

maintenance, which takes place yearly. 

After a brief discussion on amounts and changes, the DSS writes that Tibor Kemény 

is supposed to pay Krister SEK 475, starting on April 1, 1977. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

I know that you refused to pay any kind of allowance to Krister and the Stockholm DSS received  the money via 

the Enforcement Service. They deducted the sum from your salary. 

Document (certificate) from the DSS containing information on paid maintenance 

(SEK 1,475) to Krister R during 1976. To be used for the declaration of income. 

   



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kortfattad översättning 

– vad saken gäller-  

Underhåll till krister 

  

 

 

Maj 1977 

 

 

 

 

 

 

                             Girl             
            

 

 

 
 The letter ’M’ is a symbol of hybrid. 

Dad, we have now reached May 1977. You asked me to write a 

letter to the Stockholm DSS and ask them to send over a 

summary of your paternity investigation connected to the 1958 

agreement. She, the officer, answered and wrote, among other 

things, that the blood examination tells us that you could be the 

girl’s father. At that time ‘hybrid’, the third gender, was not 

known. 

  

 

 

You told her on the phone, that it is all about one single boy, you had nothing to do with the girl. She disconnected the call and went to 

check the gender of the child. Each time she returned to the phone, she firmly said that, according to her information, there is only a 

girl. She knew nothing about the handling of the case. ’Girl’ is a female gender. In the personal file (49/1974) regarding Krister, who 

was born in 1948, there is a clear ’M’, male gender, as is the information about Tibor E (56/1974) , who was born in 1958 according to 

minutes from January 7, 1975. 

 

Department of Social Services, Stockholm – May, 1977. Concerning item B XXX. 

We have received your letter where you ask for copies of the acts drawn up in connection with the paternity 

investigation. Fatherhood was established via admission and I suppose Tibor Kemény has a copy of that paternity 

admission. For now, I attach a copy, unfortunately fairly bad. I am, however not sure which documents you want. 

A blood test was carried out later with consent of those involved and it concluded that Tibor Kemény could be the 

girl’s father.  Maybe you want us to make a compilation of what has been written down? You are welcome to get 

That. The remaining notations cannot be handed out without consent by those involved. to us. Your are welcome 

with more specified wishes to Catharina or her temp. None of them is at work this week. 

XXX 

Social Welfare Officer 
The letter ’M’ is a 

symbol the girl 
for hybrid. 

In May, 1977, I wrote a letter to the Department of Social Services in Stockholm and asked the current manager 

to send 

me a summary of the paternity acknowledgement 1958 in Linköping, item B (B=, in Swedish, Child). The 

answer, see 

below. 

The 
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A simple sketch of the villa area where you and Emöke,  lived between 1973 and 1991  

 

Dad, you know this street very well, your last dwelling on this planet. 

 

At the centre of the outline is Road 2. On one side of the road house are numbered 2 to 14, on the other side 1 to 13. A Jew 

named Julius, a healthy senior citizen, lived in number 6 and opposite him, in number 5, lived my father and my sister. 

Being neighbours, my father and Julius had good relations, they met every day. Julius had some siblings, the youngest 

brother Benny lived on Road 1. He was an entrepreneur and artist. Julius also had a younger brother, Emil, senior citizen 

who had worked at the Ministry of Finance in the 1950s. The youngest sibling was a sister called Tora, she worked as a 

manager of economy in Stockholm. Julius managed a cinema in Stockholm in the 1950s and 60s, he had good media 

contacts. I knew them all personally. They were all nice, sympathetic, friendly, intellectual and healthy, they lived on kosher 

food. Every weekend Julius had visitors: either his brother Emil or his sister Tora. In that way my father also learned to 

know them, they were permanent guests in our house. I spent my weekends with my father in those days and from 1983 I 

lived there (the drawings of Julius and Emil above are you from 1976, Emöke is behind the portrait of Tora, 1976).  

Anyway, Julius was a talented, healthy and friendly neighbour. He was never ill in those days. In the spring of 1977 he was 

on the roof inspecting the flagstones. I do not remember if it was April or May, in the middle of the week. In the evening my 

father called me and said that Julius had died, he died from a heart attack on the commuter train. I could not understand it. I 

said to my father that Julius never had any heart problems, he did not smoke, he did not drink alcohol, he exercised. We did 

not know what had happened on the commuter train, but it all sounded very strange. Julius‟ youngest brother received the 

news about his death. He was very surprised, as were the other siblings, over the sudden death.  

In 

Each weekend (Saturday/Sunday) Julius had visitors: his brother Emil or sister Tora. In that way you and my sister also had 

visitors, they were regulars. I spent the weekends with you and from 1983 I lived there. The drawings above depicting Julius 

were drawn by you in 1976. Emöke is behind the drawing of Tora, 1976.    

Anyway, Julius was a talented, healthy and good neighbour. He was never ill. In spring 1977 he was on the roof of his house 

inspecting the tiles. My memory fails me, but it must have been in April or May, mid-week. In the early evening you called 

me to let me know that Julius was dead, he had had a fatal heart attack on the commuter train. It was impossible to 

understand. I said to you that Julius had never experienced any heart problems. He did not smoke, he did not drink alcohol, 

he often exercised. Julius’s brother received the news of his death and was very surprised as were his other siblings. 

  

In the summer of 1977, in July, a Saturday afternoon, Maria and Krister R suddenly appeared on road #2. They were in a 

vintage car belonging to Prince Bertil. Krister was in the driver’s seat, he seemed to be 5 – 8 years older than Tibor E. He 

slowly passed your villa, but his eyes focussed on on Julius’s house. It was empty but, as far as I know, not yet for sale. 

They both had sun glasses. Maria had a head cloth, Krister a blue shirt. The house was obviously interesting. 

 
  

Krister R Maria R 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Records by the laboratory   assistant 

 

 

 When you caught sight of them, you immediately said that the person behind the wheel looked like your cousin, 

Ilona/Helen in Hungary. Then I understood what had happened: little Tibor was murdered and then replaced by this Krister 

(a son of my cousins) who stole little Tibor’s identity. It was Krister’s blood which contained the, for European/Caucasian 

people, rare hereditary dispositions EAP-C and ADA2. Your said that these dispositions exist i our family. It seems as if this 

person is a girl according to the letter from the DSS officer. Krister is neither man nor woman, he is a hybrid. ’Now I 

understand everything’, you said. We understood why Maria was not allowed to say anything. 
  

 

 

 

a

 

With kind regards and a hope that this answer about the handling of your issue at the laboratory will be helpful. 

XXX 

Deputy manager 

Blood group Serology Department 

National Forensic Laboratory 

 I particularly refer to the fact that the child must have inherited the in the European population 

(Caucasian) rare dispositions EAP-C and ADA2 from the father and Mr. Kemény has these two 

rare dispositions 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kemény 

Kemény Mihály,  

Kemény Lajos 

Firstborn 

Cousins 

Vitéz Kemény Simon   -Árpád   

Kemény Ilona/Helen  Krister R - -Stephen/István  

born in 1948 

Kemény Tibor Kemény Szabolcs Josef 

born in 1949 

 The letter from the deputy manager is really helpful. It proves that Krister is part of our extended family.  

Madách Imre,  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

100 % biological proof that Krister R is not identical with 

Tibor E 

Note the wording of the issue. We have not been able to exclude you as the father of the child, but neither has 

it been possible to prove that you are the father. 

The wording “does not exclude the possibility that NN could be the child’s father” is a clear statement that the 

laboratory in no way has been able to connect you to the fatherhood. 

With kind regards and a hope that this answer about the handling of your issue at the laboratory will be helpful. 

XXX 

Deputy manager 

Blood group serology department 

National Forensic Laboratory 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

September 19, 1978, at 2 p.m. 

What was not meant to happen, had happened. 

At home, the situation was tense. The atmosphere was hot and tension palpable. We had a feeling that something would 

happen. You did not accept that your cousins’ child, Krister, was your son. You repeatedly said ‘Never, never, and again 

never!’ On Tuesday, September 19 at two o’clock in the afternoon, four desperate police officers attacked your house. They 

wanted to remove you, but you refused to let them in. They had no court order. 

You warned the police officer that the breakthrough would end in catastrophe, you had constructed a device which would 

automatically and immediately set fire to the house. The officers did not listen and entered the house. The fire started like an 

explosion and the whole villa was suddenly on fire. Then the officers arrested and handcuffed us, as if we were hardened 

criminals. In the police van we overheard one of the officers talking to a female council employee. She was very nervous and 

worried. The police officer reported that firefighters were trying to extinguish and that the house was almost gutted except for 

the bathroom, where we were during the whole operation. We were slightly injured, the officers helped us out via the bathroom 

window. We clearly heard the council officer say that the house was not a problem, the most important information was that we 

were alive. She was relieved. 
  
On the police station we were met by DI B Nilsson. He had once received your report to the police about the fake blood 

examination at the National Forensic Laboratory regarding your paternity conflict regarding Krister R. He turned to you and 

said: ’Is this how it ended?’ ’Evidently’, you said. 

 

The police wanted help from a doctor, but father said no, we did not want to meet a doctor. The police officer in charge of the 

men who had attacked us assumed the doctor’s responsibilities. Towards the evening we (my dad and I) were transported to 

Långbro, to a locked ward. My sister was taken to the Danderyd psychiatric hospital. On the way there we asked who had given 

ordered the arrest my father. The officers said, almost simultaneously, that the order came from the top and they did not know 

what it was all about. One of the officers mentioned the word (Scroll). ’Then we understand’, you answered. ’Had they known 

they would have refused to drive to you. ’By the way, we discussed this on the police station and in the car on our way to 

Långbro.’ I can only add that the officers on the police station were a bit depressed. They all knew you were innocent and that 

you were right. They were very worried about your paternity issue. 

 

We arrived at Långbro psychiatric hospital, ward #53, a closed ward. The consultant was Ingrid L, the ward doctor Lena B, the 

nurse Gun. You asked the consultant why we were there. She said, distinctly: ’You set your house on fire, that is why you are 

here.’ ‘I really did not set my house on fire, you cannot mean you knew in advance that my house would burn?’ My case is a 

paternity issue, that is why I am here,’ you said to her. ’Forget the paternity issue, you are getting ideas into your head, you will 

spend a long time here, do you understand?’ You said to her: ’We will see, you are using the same system that was used by the 

Communists in Hungary.’ The intern and the nurse said nothing, they were looking at each other.  

 
We did not know, that even here, in human Sweden, Communist systems were used. That it was possible, without further ado, 

to lock someone up in a loony bin, a Communist ‘strength’ in those days. Even if the staff were friendly, we felt that we were 

in hell. We were locked up in the ward for eleven days, once in a while we were allowed to talk to my sister Emöke on the 

phone. We called the police and asked them to visit the house and look for wallets, keys, identity documents, my father’s 

driving license, etc. The police did what we wanted and then took what they found to Långbro. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                         Vacation in Norway 1966. 

 

After eleven days we were allowed outside. Together with a carer we went to the burnt out house and fetched your car. The day 

after that we returned and found all documents and some valuable undamaged books. They were damaged but they were easy to 

read. Everything else was destroyed but the most valuable items, all documents, were not damaged. Then we went to Farsta, 

where I was staying at the time. There you and I sorted the documents and put them into new binders. At the same time you 

called Henri and asked him to try to find pictures of little Tibor. 
 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

We came close to Nurse Gun. She was the first person who read all documents. After her the intern, Lena, also studied them 

together with Gun. The reaction was completely different after the documents had started ’to talk’, proving that you, dad, was 

right. They asked each other: ’How could Sweden sink so low into the dark?’ After about one week, Consultant Ingrid appeared 

again. When she had read the documents, in her way, she said: ’He lied to me, I was completely duped. You were right, Tibor.’ 

She was angry, stood, and left. She did not mention any names. 

 

Total turnabout 

Consultant Ingrid, Intern Lena and Nurse Gun formed a group and decided together to get in touch with Krister R and ask him 

to come to Långbro to meet you. Hospital rules allowed such a meeting. The group decided to let Gun handle this. Even you, 

dad, found the idea rewarding. Gun borrowed two pictures of us to help her carry out her mission.  

 

A month later there were still no result. One morning in early December 1978, Gun came running into the room where we spent 

our time and shouted: ‘Tibor, Tibor, I spoke to Krister on the phone yesterday evening. You were right.’ That was how the 

contacts with Krister began. ’That man Krister does not know who you are, who all of you are he has never heard about you. He 

repeatedly said that I ought to speak to his mother Maria, she knew everything, but I told him was not interested in her. I want 

to talk to you, shame on you, your father and his son are in a mental hospital because of you, and you are doing nothing about 

it. Again, Krister said he knew nothing about what I was talking about, he had no idea. I was now sure I had been talking to 

little Tibor and I finished the call.’ 

 

She told us that it was very difficult to get in touch with Krister. At the beginning she was always met by ’no, no’, but  when 

she again and again indicated that Krister was part of your paternity issue, that we were locked up at Långbro mental hospital,  

and that he was partly to blame for that, she was finally allowed to talk to him. 

  

Gun’s conversation with Krister underlined that all legal procedures were in fact illegal, based on lies and forges documents. 

One example is Krister’s signature concerning XXX’s authorization. In other words: Everything against you, dad, was 

fabricated in his name and Krister was not identical with little Tibor. 

 

 In mid-March you were released by the Discharge Board. On April 18, 1979, on your birthday, the insurance 

company presented you with a completely new house. The nightmare started to fade. 
 

You returned to your work at Televerket, Farsta, in 1979. I had recently got a new job at Ahlsell VVS AB in 

Hammarby and life started to come back. No letters from courts, authorities Child Custody Boards, etc. Everything 

happened when Ola Ullsten was the Prime Minister of Sweden. Folkpartiet (the Liberal Party) was in charge headed 

by Ullsten. Thanks, Ola. Those were the days for you and us, a calm period. 

 

In 1979 Maria married again and Krister was not in focus any more. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Henri broder 

Jude i televerk 

Lamek arken då nu 

Motorer 

 

 

 

 

The year is 1981. A change of names takes place, Krister becomes Christer Philip, a superrich American two years older than 

Krister.  

Dad, you have never heard the name Christer Philip connected to your paternity issue. Neither did I know about it. If you are 

very wealthy and powerful you can end up here as Christer Philip. But he Church and King knew about it.  

. 
 

…to be changed to Christer Philip  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1980, my family 

 1986, my family 

Again: our family are together. Mother came to visit us several times during the 70s. She came to see us in 1978, 

shortly before the attack. I am sure you remember how scared and worried she was. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dad, you know that the worst day of my life was the day you passed away. You left us to loneliness on May 4, 1991. 

I still cannot get over it. I was used to your way of handling all matters and suddenly everything was up to me.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Estate inventory proceedings after you started. I tried to accomplish it without Krister, but the authorities refused. It 

was a very troublesome period of time. Eventually, I had to write to Krister and ask him to attend the proceedings. 

He answered with the letter above, March 18, 1992. He writes that he does not claim to his share of the estate.  

 

 

 

 

18/03/1992 

Regarding estate inventory function on March 25 

I hereby state that I will not be present at the meeting and that I will not claim my part of the estate. 

Kind regards, 

Christer RXXX 
King! Who wrote this and who signed it? 

1 2 

3 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                 George Bush Sr                                                                  George Bush Jr 

 

 

 

 

 

 

It is evident that Krister R’s signature to the maintenance case solicitor and Christer R’s signature to the estate 

inventory are different, two different persons signed the documents. The third signature comes from George Bush Sr 

the same year, 1992. He was then the President of the USA.   

In 1992 thousands of estate inventories were carried out in Sweden. The letter signed by Christer lacks your 

complete name, your civil registration number, and Christer does not claim anything from his part of the estate, 

which not even God knew anything about. 

Man kan se att Christers och Bushs namnteckningar har samma handstil. 

We can clearly see that President Bush Sr’s handwriting does not reflect that of his son, which in turn does not 

reflect Christer’s handwriting. A letter like that might be approved of here in Sweden, especially if it concerns your 

paternity issue. It shows how important you were in this world. 

 

More info at Industry, Deity, pp 40 - 49. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

100 % proof 

On March 19 2007 I found Krister R. on the Internet: ’Swedish Magicians’ 1978. He was a member 

of ’Swedish Magic Circle’ (Svensk magisk cirkel) This reminds me of Izates II/Jesus who, 

according to Talmud, was sent to Egypt in his youth by his mother Helenin order to learn magic 

tricks. Furthermore ’Galactica’ and ’Star Black’ mean this: Galactica is our spiral galaxy in which 

the Black Sun can be found, Neutron Star Nemesis. Krister R. exists in secrecy and not even his 

solicitor has seen him. Looking back, we can see that Krister R. and Tibor E are not identical. Tibor 

E has nothing to do with magic and he was always in the light, i.e. ‘visible’. He did not call himself 

’Star Black’, as above. We often say that history repeats itself. Star Black can be compared Sun 

Aten during the reign of Pharaoh Akhenaten and the Black Sun of the SS troups in Nazi Germany.  

 

The solicitor has revealed that Krister is frail. This frailty reminds me of Akhenaten’s and Queen 

Christina’s frailty and body structure. 
 

Krister/Christer has spent a lot of time during the 70s with magic performances and visited several 

countries. Nurse Gun at Långbro mental institution was totally right, Krister/Christer did not know 

who we were. Krister and Christer Philip are not identical. 
 

 
 

 

 

 

 

Jewish boy Tibor E b. 1958 in Sweden    Krister/Christer R b. 1948 in Hungary    Christer Philip R b. 1946 in the US 



   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 George Walker Bush, 

1946- President 2001-2009 

George Scherff III 

Son till George H,W. Bush 

(Son till Prescott S. Bush Jr.) 

New Haven, Connecticut, United 

States 

Vi 

John Bush Sr, 1510 - 1590  

Unknown parents 
Messing, Essex, England,  

United Kingdom  
  

 Reynold Bush, 1567-1656  

John Bush Jr’s son  

Messing, Essex, England,  

United Kingdom.  

 John Bush, 1593 - 1670  

Reynold Bush’s son  

Messing, Essex, England,  

United Kingdom  

To the US 
 

James Smith Bush, 1825 -1889  
Obadiah N. Bush’s son  

Rochester, Monroe County,  

New York, United States 

Samuel Prescott Bush, 

1863 - 1948 

James Smith Bush’ 

Columbus, Franklin County, Ohio, 

United States 

Prescott Sheldon Bush, 1895 - 

1972 

Son of Samuel Prescott Bush 

George Scherff Sr, Nazi Germany 

Columbus, Franklin County, Ohio, 

United States  

George Scherff Jr  

 Dölitzsch, Nazi Germany 

1930s 

George Herbert Walker Bush 

George Scherff Jr, Nazi Germany 

1924-. President 1989 - 1993 

Milton, Massachusetts, 

United States 

 
 

 
 

George Scherff Sr  

 Dölitzsch, Nazi Germany 

1930s 

The Scherff family  

 Dölitzsch, Nazi Germany 

1930s 

 
 

 

 
 

 
 

 
  

 

Kemény Mihály 

Kemény Lajos  vitéz Kemény Simon 

    -Árpåd 

Kemény Tibor Kemény Ilona, Helena 

Kemény Szabolcs 

Josef 

Krister/Christer R 

-István/Stephen. 

Jewish boy Tibor E b. in Linköping 

Christer Philip R. 

George Walker Bush, 

1946- President 2001    

George Scherff III 

Son til  George  .’ 

(Son till Prescott S. Bush Jr.) 

New Haven, Connecticut, United 

States 

Vi 

Madách Imre,  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Personal file page 1, established in Linköping on January 3 1958. We can clearly see that the given name Tibor is missing 

here, too. There was a gap here to 1974, when the name Tibor was changed into Krister/Christer. Then someone entered the 

given name Christer. A work title as also added: technologist. On Swedish Magic Circle’s website we can read that he was 

a civil engineer and worked with magic performances. In 1981 the given name Krister/Christer was changed into Christer 

Philip. 

It is also obvious that little Tibor was doomed before he was born. Appropriate courts of law knew about this, see 1974 

minutes above. The family name Bush can be a Jewish name in this context, but the family members did not live like Jews, 

at least not family members from Prescott Sheldon Bush, 1895 – 1972. George Herbert Walker Bush and George 

Walker Bush. The family had (and still have) good relations with the Vatican. The family name Scherff is also a Jewish 

name, but the family did not follow Jewish traditions. They had no problems with the culture and activities in Nazi 

Germany. 

We know that Immanuel was a Jew, Jesus/Izates II was not. John Mark is said to have been Jewish, but he lived beside the 

Jews and their culture. Last year, on Christmas Eve, during the evening mass at St. Peter’s Basilica in Rome, the Pope 

several times mentioned that God is poor and if He is poor, His son is, too. He highlighted poverty as being important in 

this context. My family is poor, we have enough to manage, a small area of land beneath our feet. If you are rich, people 

say you can go forward aided by your money. But if you are poor and go forward people say you do it by using your 

knowledge. 

You know about this, dad. You advanced using your knowledge, not money. The small amount of money in your 

possession was confiscated by enforcement officers and given to Christer R/the DSS as maintenance. At the same time, 

Christer travelled the world in his job. 

 

  

 

 

Dad, you were the last person in the family who talked to little Tibor on the phone. He promised you, that as soon as 

he was allowed to leave the hospital, he would get in touch. Now, listen, dad! 

 

Swedish media informed us with these words: ’Dead body in a grave – suspicious murder. The body of an unknown 

human being has been found in an old grave at Karolinska begravningsplatsen in Solna. Two workers who were about 

to open an old grave reacted badly when a human arm and hand appeared in the depth. The discovery was made 

shortly before 10 o’clock on Wednesday, August 7, 2013. He left the hospital in 2013 and got in touch using his arm 

via the supervisor of the cemetery (see also Prince of Ponte Corvo, or… pp 50 – 52).  

It is true that a woman was buried there in 1969, in a coffin. According to the police a woman was buried there in a 

black plastic sack. Who is she? Can it be Maria? She called me in 1991, after you had passed away. She had time to 

say ’I’m…’, then the call was interrupted. I recognised her voice, she wanted to say something important. She never 

called me again. From Ekerö to the cemetery in Solna, with the King’s consent. Maria had married again and  later on 

left a widow. 

I can see there was another woman besides Maria. She had a similar role and she, too, lived at Ekerö. This is how 

your paternity issue finished. An issue you were tricked into signing in Linköping on September 18, 1958.  

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

You know that Kristian Jensen also disappeared when little Tibor was killed at the hospital and Maria was silenced. 

Kristian told you that he took his own car to work every day. I believe that on the day after the murder of little 

Tibor, a car accident was arranged close to Ekerö. He was killed. Then his name disappeared.  

z The Jewish boy Tibor E, 

murdered in 1971, 

The last photo of him 

Jewess Maria E, Tibor E and Tibor Kemény 

25 - 26 December 1958, Linköping 

A reincarnation of, among others, Jewess Maria, 

Immanuel, Carpenter Joseph. 
The Jewish boy born on Christmas Eve exactly at 

midnight at Linköping Hospital. 

Note that Tibor E was a reincarnation of, among others, 

Tutankhamun. 

World-famous picture from Egypt  

Amun, Tutankhamun, Mut 

    Tutankhamun 

Maria E   Christer Philip   Tibor Kemény 

                (George Bush Jr.) 

                    Ramesses II 

World-famous picture from Egypt 

Amun, Ramesses II, Mut 

 
Mördad 1971  

Judinnan Maria E, Tibor E och Tibor 

Kemény  

1958 25 - 26 december Linköping  

En reinkarnation bl.a. av  

Judinnan Maria, Immanuel, 

timmermannen Josef  
Judegossen född julaftonen prick kl.24 på 

natten i Linköpings sjukhus.  

OBS! Tibor E. en reinkarnation bl.a. av 

Tutankhamon. 

Above is a world-famous picture/sculpture from Egypt: Amun, Tutankhamun and Mut. t. There is also a similar 

depiction of Amun, Ramesses II and Mut. An important message from the Egypt of the Pharaohs. Tutankhamun 

from the 18
th

 dynasty with Amun and Mut. Then we have Ramesses II from the 19
th

 dynasty, who organized the 

group in his own way, he put himself between Amun and Mut. In other words: He threw Tutankhamun away and 

placed himself between Amun and Mut, an arrangement which would tell the world that he was Amun’s and Mut’s 

son.  
We often say that history repeats itself. 

I have a photo of you, little Tibor, and Maria from 1958. Finally, we have Christer Philip R, who claims to be identical 

with little Tibor and who is yours and Maria’s son. This is of course cheating and fraud. 

Maria and her only son, the Jewish boy Tibor E. 

 

George Bush Jr beside Maria at the 

Vatican. Germanic origin. 
 

B 

A A 

D C 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

From a parish registration office 1991.  

 

Dad, after your decease in 1991, I received the following confirmation from a parish registration office. Christer 

Philip R is yours and Maria’s son. A very wealthy man among the poor. This was supposed to confirm a non-existent 

fatherhood and not wealth from the other side of the world. 

I believe that Christer Philip would be regarded as the Prodigal Son and return to his father, your dad. It is a good 

comparison between pictures A and B above, where Pharaoh Ramesses II discarded Tutankhamun and placed him 

between Amun and Mut. Tibor E was a reincarnation of, among others, David, Tutankhamun and Immanuel, 

Christer Philip a reincarnation of Ramesses II and John Mark. Exactly the same thing happened in this country. We 

can clearly see that Christer Philip R now replaces the Jewish boy Tibor E, assisted by the authorities, here in 

Sweden, see pictures C and D. It is perfectly clear that all documents are frauds, lies. One example is this 1991 

certificate from the parish records. No Christer Philip R was born in Linköping, Sweden, in1958. If you are very 

wealthy, you can come to the Kingdom of Sweden and buy a fatherhood using forgery. Even very expensive, bloody, 

forged documents concerning your fatherhood were bought. You knew nothing about this, development #3 regarding 

Christer Philip R. 

 

When it comes to Krister/Christer R, we cannot blame him for anything. He did not know about us and your 

paternity issue during our phone conversation in 1978. This coincides with the magicians’ website, see above. He 

told the truth, he did not lie. It is obvious that everything concerning your paternity issue during the 70s used 

Krister’s name, such as maintenance, blood examinations and that all crimes that were committed also used his 

name. Terrible. He was removed from our family, they brought him here and gave him a foreign name. This means 

he is no more part of our family. It is his problem and he will certainly act accordingly. Krister/Christer left Church 

of Sweden on February 16, 1981. We can only add that Maria knew nothing about your cousins in Hungary. She was 

silenced and murdered. 

 

You did not know Christer Philip R, but I cannot criticize him. After the estate inventory proceedings, I received a 

letter dated March 18, 1992, signed by Christer R. The letter does not contain your name and civil registration 

number and we cannot see whose estate inventory it is. Christer R’s signature, i.e his handwriting, looks like that of 

George Bush Sr. Christer Philip R certainly knows about the paternity issue. He also has forged, invalid documents.   

Neither is there any evidence confirming that he is little Tibor. All this proves again, that you were the world’s and 

planet’s most important Human Being. This has nothing to do with the royal family. It is not interesting in this 

context.  

 

Dad, if we look back in time, for instance to ancient Egypt and its history, we see ourselves with your secret name 

’Amun.’ The Egyptians still remember you and you have fine and human memories of them. All pharaohs wished to 

be your children, all except for Akhenaten and his family. But here, in the Kingdom of Sweden you were placed in 

darkness, you are hidden away. But the King, Prince of Darkness, is still shining, to the happy people. 

You were run over by the authorities, a number of grave, bloody crimes were committed around you. No human 

rights existed, you were not allowed to defend yourself, you were placed outside in the dark. 1979 was our best year, 

but after your death, madness returned.  

 

2022. Things happened in Church of Sweden. The Archbishop retired and the Diocese of Linköping received a new 

bishop. At the same time, the former bishop became the new Archbishop of Church of Sweden. In early July 2022, I 

posted an application with attachments and documents to the Office of the Chancellor of Justice, regarding damages.    

I knew this was a meaningless application, but I also knew that the Chancellor presents a motivation. I needed that 

for today’s situation. 

 

 

 
 

 

  

 



 

The emblem of the Office of the 

Chancellor of Justice 

 

This Office was founded in 1713 

and received its present name in 

1719. Until 1766 it was called 

’Kungens Ombudsman’, the 

’King’s Representative’. 

  

The agency has a very strange 

emblem. Dad, this emblem is 

worth an analysis. I do not know 

when it was created, but each 

emblem has its own story. 

At the centre we can see the 

small coat of arms ‘Tre Kronor’, 

‘Three Crowns’. We can find its 

origins in ancient Palestine, 

Judaea, Jerusalem, where Three 

Wise Men appeared at 

Immanuel’s birth.  

 

 

 

The answer from the Office of the Chancellor 

of Justice stating there is no formal grounds to 

consider this claim for damage. The claim is 

therefore nullified. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

When I opened the mail attachment, I immediately saw the whole mail, as above. The first thing I noticed was the emblem, 

which has a historical background. If we study the letter carefully, we notice a third person abiding his time as your son, 

dad. That is why the courts of law and the authorities have acted correctly in your case. But, in the real world, everything is 

false. It may be called ’forced fatherhood’ and abuse of power. It seems as if the letter was written by someone who is not 

employed at the Chancellor’s office. (The King). Now, dad, let’s go on. 

 

The emblem depicts one stork on each side of the National Coat of Arms. One of them holds a pair of scales, a symbol of 

courts of law and the judicial system. The other one holds the Orb, a symbol of, among other things, power. Generally, 

storks are symbols of childbirth. The stork, who holds on to the pair of scales, may be a symbol of the birth of little Tibor 

in Linköping on Christmas Eve 1958. The other stork, the symbol of power, may also be a symbol of Christer Philip R, 

who, by using power and forged documents, was brought into your paternity issue. This paternity issue is the largest and 

most important issue in the 1,000-year history of the Kingdom of Sweden. It is about childbirth and court proceedings 

which is why the emblem of the Chancellor of Justice fits in well with your paternity issue, a reflection of Carpenter 

Joseph’s fatherhood in ancient Palestine. 

 

Irrespective of when it was written or who created it, this is the most remarkable emblem in the Swedish judicial system. 

The Lion Tibor E was born in Linköping Hospital on Christmas Eve, exactly at midnight. He is called the 

‘Lion of Linköping’. Linköping’s own coat of arms is a lion. Church of Sweden, the royal court and the 

government almost at once got the message of his birth. Those concerned were involved.   

Two storks may signify two 

children and two mothers. 

                                 The Diocese of Linköping 

Keys are symbols of knowledge and silver is a symbol of, 

among other things, the woman, a female symbol. One 

example is Christina’s silver throne. Here we have two 

mothers, each giving birth to one son. Their roads cross each 

other, blessed by the Church. 

Den ena sonen är Tibor E, den andra Christer Philip R 

    Bishop’s coat of 

arms, the diocese of 

Linköping.  

 
Archbishop’s coat of arms   

The archbishop is a former 

bishop of the Diocese of 

Linköping. 

A Lamb and a Lion 

. 

Church of Sweden 

coat of arms 

 

Church of Sweden 

coat of arms 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Christer Philip R is a reincarnation of, 

among others, John Mark. His family is 

said to be Jewish, but they did not live 

among the Jews. They were the richest 

family of the area. Among other nicknames, 

he was called ’Mammon’s God’ and ’Jesus 

Beelzebub’.  His animal symbol was a lion. 

His remains and relics were removed from 

Alexandria to Venice and can be found in 

St Mark’s Basilica. He also fits in well. 

  

Tibor E is a reincarnation of, among others, 

David and Immanuel. He was a lion and in 

ancient Palestine, Judaea, he was called The 

Lion of Judaea. He fits in well with the 

bishop’s coat of arms. 

Well dad, you can see that nothing has changed. The letter from the Chancellor of Justice confirms that the State, headed by the 

Monarchy, still wants to black out little Tibor’s life. You knew Krister/Christer R who are family, but the third one, Christer 

Philip R, you knew nothing about. Dad, he, who is standing over there, is your new son. A super-wealthy family. In 1981 his 

given name Krister was changed into Christer Philip. But the person, too, was changed. Number two went away, number three 

entered the story. He is now said to be identical with little Tibor.  

According to simple anthropological analogies of the skull construction of Tibor E and Christer Philip R, the we can conclude 

that the skulls are different. It does not matter if you are a child or an adult, the basic shape of the skull does not change. 

Christer Philip cannot be connected to little Tibor. In Christer Philip’s world the lie is what is real and reality is a lie. This is, 

unfortunately, also happening in Sweden. The latest confirmation comes from the Chancellor of Justice.  We cannot change the 

letter, the contents remain intact. 

Christer Philip must try to find you beyond the Earth. Being an animal, he will never find you.  

 

 

 

 
 

     Jewish boy Tibor E, born in 1958                                    and                                        Christer Philip R, born in 1946. 

The Gospels tell us, that what one person sows, the next one harvests. Dad, your paternity issue is about this. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Each bishop explains his personal coat of arms, but the explanation is gathered from the Gospels. One image of Jesus does not 

exist, the individual who the clergy say was born in Bethlehem, crucified in Jerusalem, arisen from the dead and ascended to 

Heaven. The new archbishop is officially managing Church of Sweden, but where to? The flock of sheep will soon find out. 

 

Well, dad, today, you will be 100 years old. It is now 2023, but nothing has changed since when you left us. 

 

Bur our Earth has changed a lot since you left this world. There are individuals who are researching and looking for the truth, the 

real world in, for example, the US, Canada, Great Britain, Egypt, France, Italy, Germany, Switzerland, China, Russia, South 

America, etc. It is all about UFO, extra-terrestrial beings, pyramids, buildings, the history of the world. This takes place in 

various projects which are broadcast by different tv channels across the world. One of them is Mysteries of the Deep by Jeremy 

Wade. 
 

                                                 Jewish boy Tibor E, born in1958                                Christer Philip R, born in 1946 

The Gospels tell us, that what one person sows, the next one harvests. Dad, your paternity issue is about this. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

The round Ark of SUMER  

Two years ago I watched a tv-program, Mysteries of the Deep by Jeremy Wade. It was about the ARK which was built in 

Sumer before the global flood. When I saw the round Ark on the water surface, my reaction was immediate. It seemed very 

familiar. I recognized the Ark which was built in Shuruppak. It was a fantastic idea: a re-creation of the round Ark, which, I 

believe, was built by Lamech and his son Utnapishtim/Enoch. Dad, it was you. 

 

A random discovery at a bazaar in the Middle East in 1948. An RAF pilot went to a bazaar in Iraq and found a clay tablet with 

strange writings. He bought it, brought it home, and forgot about it. Many years later his son presented it at the British 

Museum to find out if it was valuable. The curator immediately saw that that the writing was ancient cuneiform based on 

mathematics, the world’s oldest written language. The text was about numbers, goods, and services. Later on, the language was 

used for telling stories.  

 

 Dr Alessandro Ghidoni is a specialist on ancient ship construction methods. He and other scientists wanted to follow the 

methods described on the clay tablet and build a copy of the Ark. The instructions are clear. The building material is reeds and 

has buoyancy, it is easy to handle, you can build whatever you want. 
The clay table mentions only two additional materials: wood for the beams and bitumen which makes the ship 

watertight. Bitumen is a thick oil which comes out of the ground, it was used for various purposes. They used it for 

everything: ship construction, roads, glue. Ghidoni hand his team managed to build a round ship. It is a big step 

forward when it comes to find evidence which confirms the Ark. 

 

The clay tablet tells us that the Ark was built before the global flood, the Flood in Lamech’s days. The round Ark is 

special and looks very modern. It is typical for you, Dad. Thanks to Ghidoni and his team we can today see the round 

Ark from SUMER, what it looked like around 7,000 years ago. 

Dad, can you imagine that in the early days of this century I built a model of the Sea House. It is also round. I 

obtained a patent in 2004. 
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 My round ark reminds me of your round ark which was built around 7,000 years ago in the city of Shuruppak before the Flood. The neutron 

star was then close to us, as it is now. We experience the same natural catastrophes. The climate experts have now claimed that the natural 

catastrophes are here because of the emission of carbon dioxide, which constitutes only 0.037 % of the total atmosphere. They do not 

discuss reality, they discuss fairy tales. And Dad, fairy tales are OK even in Sweden.   

                               

 

Dad, this is your new engine with a new electric motor with a new electric circuit for electric cars (1979) 1990, 

Stockholm, patent in the US 1994. More info at ‘Industry, New Electric Circuit for a New Electric Motor’. 

 

One more engine: Expansion Turbine Motor, prototype – 1982. Patent in Sweden 1984. 
Extensive number of revolutions, small loss of fuel, soundless, top power. Can be managed using any fuel, such as petrol, ethyl alcohol, 

methanol, or liquid gas. But the final goal is to make it run on distilled water – 1984. 

 

Climate change. We have discussed it endlessly during the 70s, 80s, and 90s. Your plan was to improve the urban environment 

using your new engines. Simultaneously we heard of and red about the NASA discovery of a new, large celestial body heading 

for us. We have also discussed this old (but also new) celestial body Nemesis which might turn dangerous in the future. Dad, I 

have followed this body from the beginning. It is here now and causes the natural catastrophes on this planet. We do not want to 

talk about it, we choose to talk about CO2 emission. People around the world believe it is the cause of global warming. Sweden 

is swimming in CO2 fever. My plan was that my Sea House/Ark would create safety and protect humanity against natural 

catastrophes. I produced a Survival Package, but it was shattered. Only the Brits supported me with honours and various 

distinguished prizes regarding the Sea House/Ark between 2016 and 2019. The Brits are very competent when it comes to 

natural research and history. You also liked them. Your uncle Simon’s eldest son went with his family to London after World 

War II. He studied to become a lawyer and they spent many years there, Dad, I am still very proud of the prizes and honours 

they have bestowed on me. Believe me when I say that nothing better has happened to me after your death. Dad, when I read the 

jury’s various motivations of the prizes and honours given to me, I thought about you. Thank you, British people! 

    

More info at Industry, Now it is time to build the Ark again!, Conquering Space IV, pp 276-278, 280-281, Conquering Space 18, 

Lucifer pp 6-9. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2016 

Cosmic Construction & Build Company  
Cosmic Construction & Build Company  
BUILD Pioneer Award for Conceptual Architecture & 

Design & Most Innovative  

Swedish Survival Case Study: Sea Houses  
 

Cosmic Construction & Build Company has won in the 

2016 Nordic Business Awards. Best New 

Architecture & Construction Firm – Sweden  



 

 

 

 

 

 

 

 

From Acquisition International magazine as our in-house research and awards team 

have recognised 

Cosmic Construction & Build Company in the 

2016 Global Excellence Awards as:  

2016 Excellence Award: Most Outstanding New 

Architecture Construction Firm. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Cosmic Construction & Build Co. 

Best Survival Architecture Firm - Sweden & 

Excellence Award for Sustainability Initiatives - 

Sweden  

2017 

 

 Cosmic Construction & Build Co. are recipients 

within BUILD Review’s 2018 Architectural 

Innovation Awards, and that you have been 

awarded our Sweden's Most Innovative Structural 

Designer. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                       

 

 

 

 

 

 

 

 

 Cosmic Construction & Build Co. Award(s): Best 

Survival Architecture Firm 2018 - Sweden & 

Excellence Award for Sustainability Initiatives – 

Sweden 

 

Cosmic Construction & Build Co. 
Best Architecture & Construction Service 2019 - Sweden 

  

2019 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

My Good Father, I have collected all the fine prizes I received from Great Britain. In Sweden we do not talk about 

them, they are still hidden in darkness. The State claimed I had done nothing with my business when I submitted my 

2018 VAT accounting to the Swedish Tax Agency. The Agency ignored all these fine prizes which are very 

prestigious. One example is marketing, but the Agency deregistered my business with no legal decision. As a matter 

of fact, the Tax Agency was not the instigator.(The King) 

Dad, you know we have been working together for many years. I knew your friends. There were many of them, both 

Swedes and Hungarians. Besides Henri there is one who is very special, the man from Småland, Ivar Gustafsson. He 

was, in fact, a phenomenon. He had a business and sold second hand machinery. You remember that when we 

started to build the workshop at the beginning of the 80s, we needed equipment, for example a large turning lathe. It 

was not easy to get hold of a second hand (and cheap) lathe. When I met you told me that it seemed as if there was a 

lathe in Storebro. The machine was new and was used as a marketing device for his customers. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ivar Gustafsson, Storebro 
By Emöke Kemény, 1983 

Do you remember when I told you that there was no secondhand machinery here 

in Stockholm? You answered: ’No you can only find one in Storebro.’ 

You had, on the phone, answered an advertisement and then, for the first time, you 

had got in touch with him. You said the phone conversation lasted for at least one 

hour. He was a versatile man with extensive knowledge. I understand the reason 

for your long conversation. We visited him twice in Storebro and the social 

intercourse was unforgettable. I have often listened to your conversations with 

other individuals, but these between you and Ivar were fantastic. The level of 

knowledge was high and the topics pinpointed almost everything: the Universe, 

climate, history, politics, science, technology, research, development, space, space 

flights, business, investments. Dad, it was very difficult to understand when you 

started your conversations. It was incredible. We noticed that he was talking about 

things he had never told anyone outside his family. Simultaneously he created a 

very good and reliable friendship. On our way home you said: ’Ivar is a true man, 

he is unique.’ After that you had, from time to time, long conversations on the 

phone. More about him at Science, Autobiography, pp 6 – 8. 

Dad, I know that your very best friend in this world was Henri. He often said to me: ’Tibor, your father is my 

brother.’ I asked Henri how it was possible for him to understand you so deeply. ’For me it’s enough to look at your 

father and when he says one word I know what he wants to say and I help him.’ Henri was part of you, you were at 

the same level of frequency, He was one year younger than you and he called you his brother, you became friends in 

1962. You know he has a son born in 1974. He is as tall and thin as was Henri. After your death I met them twice. 

Henri was terribly sad, they were waiting outside a shop and were probably expecting Karin. I was about to approach 

them and tell them you had died but Dad, I lacked courage. I think he found out that you were no longer with us via 

the national registration. The phone conversations suddenly ended. That is why he was so sad. 

 

Each year on New Year’s Eve I always remember the afternoon of autumn 1976, when we were together with your 

neighbour Julius. In the afternoon he was ’normal’ and said to us: ’Listen, I have only one dream in this life. Tibor, 

we will celebrate New Year’s Eve 2000 together.’ You said ‘OK, Julius, let’s celebrate together.’ When I think about 

this, tears are in my eyes. You are not here anymore, neither you nor Julius. According to me, you were always 

healthy. My wish was not impossible. 

 

Now, when we are talking about your good friends, I remember another good friend of yours: Televerket in Farsta.  

You mentioned at least twenty good friends, among them your bosses, an engineer who, in his spare time was busy 

with atom construction, atomic physics, a good friend in the workshop, one who played golf A Turkish engineer who 

knew a lot about history including various names from history. Some of them worked with you in the same office, but 

there was among them a young Jewish man, a civil engineer from Austria, who you met every day. During lunch 

breaks you walked to downtown Farsta to do your shopping. He also knew me, i met him a number of times.  

In those days, Televerket had a very modern library with thousands of interesting books. I know you two spent time 

there during your lunch breaks. A remarkable thing happened after your death. I was at downtown Farsta and 

someone approached me. I turned around and saw him running towards me. The first thing he said was ’Where is 

your father, how is Tibor, I haven’t seen him for ages. Has he abandoned the library?’ You know, Dad, that you now 

and then came to the library even after you had retired to meet your friends. I did not move, I couldn’t say anything. 

He was just looking at me. Eventually I said ’He left us forever last spring.’ We started crying and hugged. In tears he 

said ’Your father, Tibor, was the very best human being on this planet. Now I have made up my mind, I will go back 

to my office, meet my boss and resign. I will call my mother and father in Vienna and tell them I will return home as 

fast as possible. – No Tibor, no Sweden.’  

I do not know what the two of you were talking about. It seems as if the conversations dealt with great issues. He 

could not tolerate that you were no longer here, he could not live in Sweden without you. He reminds me of Ivar 

Gustafsson. After this encounter, I never saw him again.  

Dad, one thing is clear. All the friends you left behind will remain your friends forever. We are not against Sweden as 

a nation, we are against the monarchy. A republic would pave the way for a better Sweden. They do not understand 

that a paternity issue is family matter. You are in power and not the superrich and powerful individuals. It has nothing 

to do with religion. Anyway, you know your enemies and opponents. They fight against you now and will do so in the 

future. 

.  

               



 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dad, your 100th anniversary will last throughout year. We are not alone, the Pleiades are with us, as are The Father of the 

Gods Anu and his group.  The Venus group can be trusted, but maybe a question mark when it comes to the Mammon group 

(extra-terrestrial beings) who, so far, support monarchy. The Swedish monarchists are against us.   You know we have been 

talking a lot about the monarchy, the King and the Masons. This has not changed. It takes some time to understand that a 

monarchy hurts Sweden in an unamenable way. We will soon get there but at first we will find ourselves in a terrible 

situation before our politicians wake up to abolish the monarchy and accept the republic. This is much better for the nation. 

The politicians of the 1950s and 60s wanted to abolish monarchy and introduce republic. They will soon regret 

they did not abolish monarchy. 
 

 

DERN 

Universe 
 

  

DAL 

Universe           

Dad, when you were here, we talked a lot about Universe. Today, science and scientists have no idea about its true 

construction. They do not know the correct natural laws, laws which cover the entire, large Universe where we live, 

the human body. Perception, on the other hand, is satisfying. They are discussing dark matter and dark energy which 

also exist in our parallel Universe. There was never a Big Bang. What counts is the ejaculation and when that 

happens, they cannot calculate influences here on our Earth. Everybody understands that. Observations when it 

comes to the expansion of Universe (the galaxies in Dern Universe) are correct thanks to the ejaculation. From our 

closed, small Universe it is impossible to see or study the whole Universe. If you are not a part of the family tree as a 

firstborn son or daughter, you will never get to know what Universe really is. Neither do we talk about the origin of 

Man. I will not reveal anything. We all know that Man is the Crown of Creation. There is nothing greater than that.  

 

Dad, Mum also passed away after you, in 2007.  

We are now alone here. There are still cousins in Hungary and Germany. Sure, our lives are destroyed, but life goes 

on A shattered life cannot be compensated by money, neither can a destroyed economy, can it? No, not in this 

context. The State knows about this. The letter from the Chancellor of Justice confirms this. 

Time flies now, we will soon leave this planet. I was happy when I left Hungary in 1964. I was also happy when we 

hugged at Stockholm Central Station after eight long, difficult years. I will be happy again when we can hug again….  

Dad, you have finished your last life here in the Kingdom of Sweden, ruled by the Masonic Grand Master in 

Stockholm, Head of State and King Carl Gustaf XVI. 

Remember what my paternal grandfather said when he heard that you, in 1956, came to the Monarchy of Sweden: ’It 

is a catastrophe for us’, he said. He was right. A tragedy. The Tragedy of Man. 

My good Father, we are now thinking about you. We are your flesh and blood. We will find you, we know where you 

are. We will always be with you… 

My good father, my last words to you are these: We’ll meet again, My Good Father!!!  

 

Your beloved Son Szabi. 

(Szabi is a pet name, Szabolcs Józset/Josef.  Dad, you called me Szabi.) 

 

 
 



       

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

Extra info on Pharaoh Ramesses II. 

Nowadays there is much going on around Pharaoh Ramesses and Dynasty 19 in 

Egypt. For British Caroline Wilkinson, forensic anthropologist at John Moore’s 

University in Liverpool, this has become a lifelong achievement. She has 

recreated the original face of Ramesses II. I will refer to her as we go along.  

alongiskan Caroline Wilkinson, rättsantropolog på John Moores University, 

Liverpool, återskapade Ramses II ursprungliga ansikte från hans mumie. 

Personligen tycker jag att hennes återskapade ursprungliga ansikte av Ramses  

It appeared at the right moment. Dad, it’s great, I’m sure you would’ve liked it. You, too, 

were interested in anthropology.  

– I watched this tv documentary in mid-March this year.  

          A simple comparison between George Bush Jr and Ramesses II.                                                        Prescott Sheldon Bush, 

         Eyes and eyebrows look similar bur Ramesses’s eyes are bigger. The mouths and smiles are also similar, but Bush’s smile and mouth are 

         Almost perfect. The chins are almost identical. 

The relations between ear and nose are also almost identical, but Bush’s ears are a bit more pointed.  

Cranium: They both have round craniums. The pictures depict Ramesses II when he is around 40 years old. 
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There is one problem. There was a time when Christians crushed most Ramesses II statues because Osiris, the arising 

was allowed inside the Christian Church. Ramesses II was, among other things, a reincarnation of Osiris. Now there 

is almost no original Ramesses II statue left, which means we cannot compare the new face with Ramesses II. The 

only comparison we can make is via the mummy, and that face is incredibly good. 

The opposite side of the portrait is the same. We must remember that Ramesses lived around 3,500 years ago In Egypt. He was the son 

of Egyptian parents, his body is Egyptian. Bush’s background was German-English-American. Ramesses II was an Egyptian pharaoh; 

Bush was the American president during eight years. Bush is the only American president who appears on a photo together with Virgin 

Mary. He is deeply religious, his family are Jesuits. He was born into the the Bush family named Reynold Bush.  

More info at Industry, Deity, pp 38 – 60, and Son of Global Crimes, pp 1 – 39. It turns out that Ramesses’s family from Dynasty 19 in 

Egypt can be found in the Bush family in the US. But, this is good enough when it comes to a comparison of their looks. Personality is 

much better, for example pharaoh/president, politician, propagandist. They were both bad at military strategy. They were both very 

wealthy: Mammon/Satan, God,  

World famous picture from Egypt 

Amun, Tutankhamun, Mut 
World famous picture from Egypt 

Amun, Ramesses II, Mut 

 
Mördad 1971  



 

                          

        

 

 

 

World famous picture from Egypt:  Amun, Tutankhamun, Mut     

Tutankhamun/Tibor E. 1958 

 

 

World famous picture from Egypt: Amun, Ramesses II, Mut     Ramesses II/Christer Philip R. 1981. 

 

Dad! We often say that history repeats itself and both of them are again parts of your paternity issue. 

It sounds incredible but it is true. More info above on pp 83, 84 and 88. –  

 
More info at Industry, Conquering Space- Extra 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                    1861 

Madách Imre, 1823-1864 

/…/ Cosmic Adam/Bringer of Light to God 

(Mammon) Lord:  
You act with greedy hands, but you are a powerful 

Lord –  
A tiny piece of land under your foot is enough for me  

Where the foot of denial gets stuck  

And your world will be defeated.  



         

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

          

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                         Nostradamus - Quatrains 

Century 2, Quatrain 41  

The great star will burn for seven days, 

The cloud will cause two suns to appear: 

The big mastiff will howl all night 

When the great pontiff will change country. 
 

 

The binary star system which causes a variety of global catastrophes. 

Nostradamus hit the bull’s eye 

as early as in the 17
th

 century  

 

Enoch/Utnapishtim, Sumer 

Lamech’s only-begotten son 

Chapter X, 1-29: 

Daniel/Baltazár 

Babylon, Babylonia, 

Persia 

 

Tomas/Tamás, Armenia, Nazareth, 

Palestine 

Carpenter Joseph’s only-begotten 

son  

Kemény, Szabolcs József 

Magyarország, Baja 

Stockholm, Sweden Tibor 

Kemény’s only-begotten son 

‘And I, Enoch, I alone saw the likeness of all things. Nor did any human being see it, as I saw it.’ See 

corresponding vision at Science, The Secret of the Black Hole, pp 3-6. 

 



                                                            

 

      

 

 

                                                                                                     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Människan är 

skapelsens krona – ”O” 

Den ursprunglige Guden förnekades på denna planet i senaste tusentals år 

 

The Fullness of Time  

Daniel, 12:4 and 12:13 

 

‘/…/ But you, Daniel, shut up the 

words, and seal the book until the 

time of the end; many shall run to 

and fro, and knowledge shall 

increase.’ 

 

‘But you, go your way till the end; for 

you shall rest, and will arise to your 

inheritance at the end of the days 

/…/’ 

 
 

Finally: 

5, Jesus said, ‘Know what is in front of 

your face, and what is hidden from you 

will be disclosed to you. For there is 

nothing hidden that will not be revealed. 

And there is nothing buried that will not 

be raised.’ – Jesus, too, wanted secrets to 

surface to give the world access to 

knowledge. 

10. Jesus said, ‘I have cast fire upon the 

world, and look, I'm guarding it until it 

blazes.’  16. Jesus said, ‘Perhaps people 

think that I have come to cast peace upon 

the world. They do not know that I have 

come to cast conflicts upon the earth: 

fire, sword, war.’ 

 

Tibor E and I, Szabolcs/ Josef 

Photo: Tibor Kemény 1964 

Stockholm 

 

Michelangelo, Daniel, Sistine Chapel,     

                          Rome, 1511 
 

Tibor E and I, Szabolcs/ Josef 

Photo: Tibor Kemény 1964 

Stockholm 
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